

Date : 17 February 2026

التاريخ 17 فبراير 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Kindly be informed that the Board of Directors of International Financial Advisors Holding Company convened its meeting today, 17/02/2026, at 1:30 PM. The Board has granted preliminary approval to the proposal to settle the full outstanding indebtedness of IFA Hotels & Resorts K.P.S.C and IFA Hotels & Resorts – Dubai through an in-kind settlement.

برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة قد عقد إجتماعه اليوم 2026/02/17 في تمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر، وقد وافق المجلس مبدئياً بشأن مقترح سداد كامل قيمة مديونيتي شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) وشركة ايفا للفنادق والمنتجعات – دبي سداداً عينياً .

Final approval shall be subject to the fair valuation to be issued by an independent and specialized valuation firm in accordance with the recognized professional standards and practices.

على أن تتم الموافقة النهائية بناءً على التقييم العادل الذي سيتم إصداره عن مكتب تقييم مستقل ومتخصص وفقاً للأصول والمعايير المهنية المتعارف عليها .

There is currently no financial impact resulting from this matter.

ولا يوجد أثر مالي يترتب على هذا في الوقت الحالي .

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي

رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi

Chairman